
Křeslo pro hosta
Do křesla pro hosta usedla principálka dnešní hostující kapely 
Katka Šarközi. 
Jak se ti sedí? 
To záleží jaké mi položíš otázky ...
Uvádíme vás jako Katka Šarközi a band. Je to tak správně? V mi-
nulosti se kapela též jmenovala pouze Šarközi, nebo Magorie 
band… 
Je to správně, když jsme začínali hráli s Petrem Vizinou a Klárou Va-
lentovou a dumali nad názvem, tak myslím,že to byl Lesík Hajdovský, 

Slovo kachny
Tak a máme po Velikonocích. Doufám, že jste si to užili… Ještě, že 
se nebarví kachní vejce. Postačí slepičí a pštrosí. Ne nadarmo říkal 
kdysi u Týna páter Jiří Reinsberg o Velikonocích, že je to tady u nás 
v Čechách hlavně svátek slepic. A pštrosí? Ano, Pštrosí velikonoční 
vejce! Na internetu se prodávají! Pomalovaný! Koneckonců pštrosi 
už jsou u nás domestikovaní. Fumasův soused z chalupy prý onehdy 
jednoho pštrosa dostal k narozeninám a pštros zas dostal jméno 
po něm (po sousedovi, ne po Fumasovi), protože si dárci mysleli, 
že ho jejich rodina (sousedova, ne Fumasova) nesežere, když se 
bude jmenovat stejně jako táta… No, vidíte kam jsme se dostali 
od největšího křesťanského svátku. Uf! Takže doufám, že jste si ten 
svátek užili jak umíte… a to asi stačí, páč je to vaše věc…  

Koho dnes uvidíte a uslyšíte? Písničkářku Katku Šarközi s ka-
pelou. Více se o nich dozvíte z níže uvedeného rozhovoru. Kabaret 
se dnes pokusíme ozvučit vlastními silami, neb vlastními silami 
už děláme skoro všechno. Z Fumasova komiksu Mezera mezi zdí 
a parketama se dozvíte jak to bylo s výročním koncertem kapely 
Originální Hrubeš v roce 89, ale slova Etanovy atomové kantáty 
se už nedozví asi nikdo. 

Další Létající kabaret Původního Bureše se bude konat 8. června 
v kavárně Na půl cesty, uprostřed pankráckého central parku na 
pražských Kachních, pardon Kavčích horách. Kdo bude hostem? 
Uvidíte!

Vaše kavka, pardon kachna

Co nového u Původního Bureše?
V posledním čísle magazínu UNI (4/23) naleznete recenzi na po-
slední album PB Klub kapely gumových duší Henriho Waitse. 
Recenzi napsal Tomáš S. Polívka. 

Psychedelická kachna – program Kabaretu Původního Bureše
je interní tiskovina pro členy Klubu Kabaretu Původního Bureše.

Autorem všech příspěvků je kachna, která neumí česky.
Redakční uzávěrka tohoto čísla byla 12. 4. 2023.

Psychedelická kachna – program Kabaretu Původního Bureše
je interní tiskovina pro členy Klubu Kabaretu Původního Bureše.

Autorem všech příspěvků je kachna, která neumí česky.
Redakční uzávěrka tohoto čísla byla 12. 4. 2023.

pokračování na druhé straně

Kdo má rád časopis Hlavec může přijít na vydání jarního čísla. 
Koná se 11. května v hospůdce Koleto pod Libeňským mostem 
v Praze. Od 19:30. Zahrají Jakub Noha band, Mates von Lunapark 
a Původní Bureš. 

21. května zahraje Původní Bureš při mši v kostele sv. Trojice 
v Trojické ulici. Obřad bude celebrovat p. Ladislav Heryán. Od 
19:00.  

2. června zahraje Původní Bureš společně s kapelou Syrový 
tóny v rámci noci kostelů v kapli sv. Máří Magdaleny. Kaple je pod 
Letnou, hned u vody. Čas bude upřesněn.  



Orientační program: 
 20:00–21:00 Katka Šarközi a band
 21:20–22:30  Původní Bureš

Program Kabaretu Původního Bureše
číslo 63, vychází 13. 4. 2023

Nová píseň Původního Bureše

Medvěd má hlavu jelena 
vrací se domů do vlasti 
podlamujou se kolena

přiváží masti a náplasti

Chechtají se mu kojoti
kdekdo ho chytá do pasti
všichni mu přišli naproti

všichni jsou tady štamgasti

Medvěd se točí na patě 
kdekdo se při tom zapotí

vylejvá kafe na gatě 
v rádiu hrajou roboti 

Bažanti dementi agenti 
všichni se dívají dojatě 
haranti giganti mutanti

napínají se opratě

Napínají se opratě 
ale ne příliš okatě

rybičky plavou v tomatě 
každá je ve své komnatě

HLAVA JELENA 
(Hudba a text: Fumas)

který nám řekl ať se jmenujeme Šarközi... když jsme vydali CD Magorie 
s Alešem Charvátem, zkušeným basistou a majitelem studia Svengali, 
tak se název Bandu nabízel sám. Ráda vzpomínám na skvělou kapelu 
Pepa Štěpánek – el. kytara (Radůza), Roman Vícha – bicí (Toxic, Ver-
tigo), Jakub Zítko – klávesy (Langerová), Beata Hlavenková – klávesy 
a Aleš Charvát – basa 
Můžeš představit současnou sestavu kapely?
Kromě mne ještě Petr Čapek – el. kytara, basa a Jan Brakenhoff – bicí. 
Naposledy jsme se potkali na festivalu Otevřeno v Jimramově. 
Jak se vám tam hrálo? 
Jimramov byla taková krásná vzpomínka na naše začátky, jako vždy 
skvělá a přátelská atmosféra. Jen škoda toho počasí, které z festivalu 
udělalo Woodstock.
Co Velikonoce? Jak je požíváš?
Velikonoce jsem prožívala na Moravě, odkud pocházím ve znamení 
tradic,ale neměla jsem to ráda... víc si to užívám a prožívám jako 
křesťan tedy velký pátek a nedělní vzkříšení.
Co čteš, na co koukáš, co posloucháš, jaké pivo piješ? 
Čtu poezii, teď se chystám na Kunderu - Slavnost bezvýznamnosti. 
Toho co poslouchám je hodně z naší domácí scény se mi teď moc líbí 
poslední deska od Kill The Dandies – Topic. Pivo mám moc ráda, 
hlavně speciály z minipivovarů.
Chodíš na houby?
Chodím na houby i kvůli relaxu, minulý rok byl neuvěřitelný, takže 
mám pěknou zásobu. 
Jak je na Žižkově?
Žižkova jsem si užila až... až, myslím toho spodního... měli jsme 5 let 
hospodu BLAZE kde jsme pořádali koncerty a vernisáže. Ale teď už 
bydlím nahoře na Jiřáku, miluju ten kostel od Plečnika.
Co bys vzkázala návštěvníkům kabaretu? 
Co bych vzkázala?
Je to moc fajn, že navštěvují váš kabaret, který je také o setkávání 
spřízněných duší.
Díky za rozhovor. 


